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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 12. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 22. 6. 2016 v 17:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, Petr Kotora, MBA, František Dvořák, MBA, Tereza Machová, PharmDr.,  

Jiří Pošík, Jan Řehák  

Omluveni:   

Zapsal:  Bc. Denisa Sližová, vedoucí sekretariátu  

Přizváni: Bc. Denisa Sližová, vedoucí sekretariátu   

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal všechny přítomné a zahájil 12. jednání rady města. Proti zápisu z minulého jednání nebyly vzneseny 
žádné připomínky. Zápis byl řádně vyvěšen na úřední desce fyzické i elektronické. Úkoly vyplývající z jeho usnesení byly 
předány k řešení. Pan starosta předložil k odsouhlasení navržený program jednání. Všichni radní souhlasili a program 
jednání byl schválen. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise koncepce a rozvoje města 

3. Žádost o poháry - H-CUP 2016 - malá kopaná 

4. Právní ochrana obce - DAS 

5. Půjčky z programu FRB 

6. Dohoda o zařazení Městské policie Heřmanův Městec do IZS Pardubického kraje 

7. Úprava pojistek hasičských vozidel 

8. Úprava pojistné smlouvy - Citroën Berlingo, SPZ 3E83184 

9. Stavební úpravy hřbitovní zdi - výběr dodavatele 

10. Použití finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Jiráskova 

11. Technické zhodnocení budovy MŠ Jiráskova a jeho převod do majetku města 

12. Oprava zahradního domku MŠ Jonášova 

13. Realizace obkladů topení v MŠ Jonášova 

14. Neinvestiční příspěvek SPOKUL HM, p.o. 

15. Darovací smlouva 

16. Sokolovna - zahrada 

17. Použití finančních prostředků z rezervního fondu Základní školy praktické a základní školy speciální Heřmanův 
Městec 
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Bod Věc 

18. Letní kino - Konopáč 

19. Prodloužení smluv o nájmu městských bytů 

20. Platový výměr 

21. Odměny ředitelů příspěvkových organizací 

22. Opatření pro změnu užívání stavby MC 

23. Žádost o příspěvek 

24. Plán práce RM na 2. pololetí 2016 a harmonogram zasedání ZM 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Všechny úkoly, které měly být splněny v termínu od 8.6. do 22.6.2016 byly splněny. Usnesení s termínem plnění 
20.6.2016 (usnesení č. R/2016/214, R/2016/241, R/2016/194, R/2016/242, R/2016/258) byly splněny projednáním 
na zasedání zastupitelstva města v pondělí dne 20.6.2016. 
 
Radní vzali informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení na vědomí. 

Usnesení č. R/2016/262 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předkládanou kontrolu usnesení a její plnění 

 

2.  Komise koncepce a rozvoje města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval přítomné o zasedání Komise koncepce a rozvoje města dne 7.6.2016. Radní vzali zápis  
z jednání komise na vědomí bez dotazů a připomínek. 

Usnesení č. R/2016/263 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise koncepce a rozvoje města ze dne 7.6.2016 

 

3.  Žádost o poháry - H-CUP 2016 - malá kopaná 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil radní s žádostí organizátora turnaje v malé kopané H-CUP o podporu ve formě záštity starosty 
a poháru pro vítěze v hodnotě 1.000,- Kč. Jedná se o tradiční akci, přičemž letos proběhne její 10. ročník. Pan 
starosta dále doplnil, že částka 1.000,- Kč, která by měla být poskytnuta, je z položky „Rezerva rady a starosty 
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města“. Dosud bylo z této položky čerpáno 25.500,- Kč a aktuální zůstatek této položky je 2.500,- Kč. Pan Dvořák, 
MBA se v této věci dotázal, zda bylo s organizátorem této akce osobně jednáno. Pan starosta odpověděl, že osobní 
jednání proběhlo. Organizátor podal žádost k projednání v radě města. Bez další rozpravy bylo navržené usnesení 
přijato. 

Usnesení č. R/2016/264 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

poskytnutí věcné podpory panu Petru Jandovi (organizátorovi akce) z dotačního titulu "Rezerva rady a starosty 
města" ve formě pohárů na turnaj v malé kopané ve výši 1000 Kč, který se uskuteční dne 9.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Právní ochrana obce - DAS 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil radní s možnou právní ochranou obce - DAS. Město nemá pojištění typu právní odpovědnosti 
zastupitelů, ani zaměstnanců. Nemá tedy žádné pojištění na ochranu lidského jednání. Pan starosta o tomto typu 
pojištění jednal s ostatními starosty obcí, které jej mají a zároveň ho také doporučují, nicméně je to věc náhledu. Pan 
Kotora, MBA doplnil, že má s tímto pojištěním na ochranu lidského jednání negativní zkušenost. Zároveň se dotázal 
pana starosty, zda po projednání se starosty jiných obcí, má zpětnou vazbu k tomu, zda jim tento systém pomohl  
v konkrétních situacích. Pan starosta odpověděl, že takovou informaci nemá. Pan starosta dále konstatoval, že  
v případě problémů je tu také cesta právního zastoupení města, která velmi dobře funguje. 

Usnesení č. R/2016/265 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

uzavření pojistné smlouvy se společností DAS na právní ochranu obce 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Půjčky z programu FRB 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přednesl informaci o půjčkách z programu Fondu rozvoje bydlení (dále jen FRB) a o záměru vyhlásit pro 
druhé pololetí roku 2016 výběrové řízení pro poskytnutí půjčky z programu FRB. V prvním pololetí tohoto roku byly 
podány dvě žádosti o půjčku, nicméně doposud byla uzavřena smlouva pouze s jedním z těchto dvou žadatelů. Pan 
Pošík se dotázal, jakým stylem bylo vypsáno výběrové řízení, a zda tam byla zmíněna i finanční částka. Pan starosta 
odpověděl, že FRB má zůstatek cca 5.000.000,- Kč. V rozpočtu bylo plánováno 250.000,- Kč k čerpání pro letošní rok, 
a to na základě zkušeností z roku loňského. Pan starosta doplnil, že 5.000.000,- Kč je zbytečně vysoká částka 
vzhledem k tomu, že o půjčku z FRB není velký zájem. Tyto peníze by se dle jeho slov daly využít pro vytvoření 
dalšího fondu například na obnovu městské památkové zóny. Bylo by tedy potřeba vypracovat plán tak, aby bylo 
možné tyto peníze přeměnit k prospěchu nového fondu na obnovu městské památkové zóny. Pan starosta přislíbil, 
že o tomto záměru bude informovat předsedu Komise koncepce a rozvoje města. 

Usnesení č. R/2016/266 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   v y h l a š u j e  

výběrové řízení pro II.  pololetí 2016 na poskytnutí půjčky z FRB 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit vyvěšení na úřední desce 

Termín: 1.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Dohoda o zařazení Městské policie Heřmanův Městec do IZS Pardubického kraje 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta informoval o Dohodě o plánované pomoci na vyžádání mezi Českou republikou - Hasičským záchranným 
sborem Pardubického kraje a Městem Heřmanův Městec, Městskou policií. Pan starosta upřesnil, že se jedná  
o zařazení Městské policie Heřmanův Městec do Integrovaného záchranného systému Pardubického kraje. 

Usnesení č. R/2016/267 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Dohody o plánované pomoci na vyžádání mezi Českou republikou - Hasičským záchranným sborem 
Pardubického kraje a Městem Heřmanův Městec, Městskou policií 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit podepsání dohody 

Termín: 24.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Úprava pojistek hasičských vozidel 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přednesl informaci o návrzích na uzavření nových pojistných smluv u hasičské techniky. Jedná se  
o přepojištění pro jednotlivá hasičská vozidla. Pan Pošík se dotázal, zda nabídky, které byly radním v rámci materiálů 
předloženy, byly zpracovány nějakou společností. Pan starosta odpověděl, že tyto nabídky byly zpracovány 
makléřem. Pan Pošík se zároveň dotázal, zda bylo přepojištění vozidel konzultováno s hasiči. Pan starosta odpověděl, 
že nemá informace o konzultacích s SDH, podá je na příštím jednání rady města. Pan Kotora, MBA poté upozornil  
na nevzhlednost předložené tabulky, ve které chyběly názvy jednotlivých sloupců, tudíž nebylo zřejmé, jaká nabídka 
je od které pojišťovny. Pan Pošík dodal, že ten, kdo má tyto pojistky na starosti, by měl pohlídat, aby to, co 
obsahovala stará pojistka, obsahovala i pojistka stávající. Pan starosta v závěru diskuze dodal, že navrhuje schválit 
předložené usnesení s tím, že si pojistné smlouvy nechá prověřit od hasičů. 

Usnesení č. R/2016/268 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Uzavření nových pojistných smluv havarijního pojištění pro jednotlivá hasičská vozidla dle nabídky pojišťovny 
Hasičská vzájemná pojišťovna, a.s. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zprostředkovat uzavření pojistných smluv havarijního pojištění hasičských vozidel 

Termín: 15.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Úprava pojistné smlouvy - Citroën Berlingo, SPZ 3E83184 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přednesl informaci o úpravě pojistné smlouvy na automobil Citroën Berlingo. Pan Kotora, MBA se 
dotázal, zda i tato nabídka byla připravena makléřem. Pan starosta odpověděl, že ano. Dle dohody radních bude tato 
pojistná smlouva dodatečně prověřena. 

Usnesení č. R/2016/269 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření pojistné smlouvy na automobil Citroën Berlingo, SPZ 3E83184 u pojišťovny Kooperativa 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit uzavření pojistné smlouvy 

Termín: 8.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Stavební úpravy hřbitovní zdi - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil radní s jednáním komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek na zakázku „Stavební 
úpravy hřbitovní zdi“. Výzva k podání nabídky byla rozeslána celkem třem dodavatelům. Jak pan starosta uvedl, 
nabídku podal pouze jeden z oslovených dodavatelů. Hodnotící komise doporučila tuto nabídku k uzavření smlouvy. 
Vzhledem k tomu, že je v rozpočtu města na tuto zakázku nižší částka, než je nabídková cena firmy, musel by být 
podpis smlouvy podmíněn rozpočtovou změnou. Nejedná se o úspěšné výběrové řízení z důvodu podání nabídky 
jedné firmy, protože zde není možnost porovnání cen s nabídkami dalších firem, což je v rámci posuzování nabídek 
hlavním hodnotícím kritériem. Pan starosta doplnil, že pan Jožák, vedoucí Odboru investic a údržby majetku města, 
při výběrových řízeních na veřejné zakázky postupuje dle vnitřní „Směrnice k veřejným zakázkám“. Zároveň byl pan 
Jožák vyzván k vytvoření přehledu firem ve městě. Tento seznam budou radní požadovat. Pan Pošík upozornil  
na úmyslné neoslovení jedné z firem, která vyhrála výběrové řízení na jinou veřejnou zakázku s dotazem, proč nebyla 
oslovena i v rámci veřejné zakázky na stavební úpravy hřbitovní zdi. Pan starosta odpověděl, že v termínu, kdy by 
měla být realizována zakázka stavebních úprav hřbitovní zdi, bude tato firma pracovat na zakázce jiné. 

Usnesení č. R/2016/270 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol o otevírání obálek a o posouzení a hodnocení nabídek na veřejnou zakázku "Stavební úpravy hřbitovní 
zdi" 

I I .   r o z h o d u j e  

o zrušení veřejné zakázky "Stavební úpravy hřbitovní zdi" z důvodu, že byla podaná pouze jediná nabídka s 
cenou přesahující částku vyhrazenou v rozpočtu města 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  zajistit vypsání nového zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Stavební úpravy hřbitovní zdi". 

Termín: 31.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Použití finančních prostředků z rezervního fondu MŠ Jiráskova 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost ředitelky MŠ Jiráskova o převedení finančních prostředků z rezervního fondu  
do fondu investičního. Paní ředitelka chce po převedení tyto finance čerpat k dalšímu rozvoji své činnosti, a to  
k vybavení třídy, chodby a školní kuchyně. 

Usnesení č. R/2016/271 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

převedení finančních prostředků z rezervního fondu do investičního fondu a poté jejich čerpání k dalšímu 
rozvoji své činnosti. (vybavení třídy, chodby, školní kuchyně) 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí ředitelce školy Mgr. Irmě Celundové 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Technické zhodnocení budovy MŠ Jiráskova a jeho převod do majetku města 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o žádosti ředitelky MŠ Jiráskova o použití investičního fondu na technické zhodnocení 
budovy MŠ Jiráskova a o následném převedení tohoto technického zhodnocení do majetku Města Heřmanův 
Městec. V této záležitosti bylo jednáno také s daňovým poradcem města Ing. Zdeňkem Nejezchlebem, který převod 
doporučil. Pan Pošík se dotázal na bod č. 1 žádosti, paní ředitelky Mgr. Irmy Celundové, a to schválení použití fondu 
investic na technické zhodnocení budovy mateřské školy / úprava kanceláře ředitelky. Pan Řehák se dále dotázal, zda 
se tato žádost musí schválit. Pan místostarosta odpověděl, že paní ředitelka tyto úpravy zaplatila z provozních peněz, 
přičemž chce převést technické zhodnocení do majetku města. Pan starosta poté dodal, že tento postup se u MŠ 
Jonášova nikdy neschvaloval. Pan Pošík se v závěru diskuze dotázal, proč byly finance čerpány z fondu investičního a 
nikoli z fondu oprav. Bylo mu odpovězeno, že Ing. Nejezchleb vyhodnotil tuto akci jako investiční. 
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Usnesení č. R/2016/272 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  použití investičního fondu na technické zhodnocení budovy MŠ Jiráskova v celkové výši 63613,47 Kč 

2.  převod technického zhodnocení budovy MŠ Jiráskova do majetku města 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  zajistit podpisy protokolu o převodu technického zhodnocení budovy MŠ Jiráskova 

Termín: 30.6.2016 

1.2.  zajistit účetně převod technického zhodnocení budovy MŠ Jiráskova do majetku města 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  Oprava zahradního domku MŠ Jonášova 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o záměru ředitelky MŠ Jonášova, Bc. Věry Opočenské, a to opravit zahradní domek. 
MŠ Jonášova bude mít dle slov pana místostarosty výročí, proto by paní ředitelka tuto opravu ráda realizovala ještě 
před výročím založení školy. Oprava tohoto domku by byla částečně financována z rozpočtu mateřské školy, kde by 
se jednalo o částku 11.000,- Kč a částečně z úspor na položce údržba kanalizační sítě, kde by se jednalo o částku 
50.000,- Kč. Tato částka by byla převedena na běžné opravy MŠ Jonášova. Pan starosta vyjádřil svůj nesouhlas  
s převodem financí z rozpočtu města určených na údržbu kanalizací. Radní se dále dotázali, zda paní ředitelka 
napsala žádost, která v předložených materiálech chyběla. Pan místostarosta odpověděl, že ano. Pan Řehák se 
dotázal, jak můžeme vědět, že nebudeme 50.000,- Kč, které by byly převedeny na MŠ Jonášova, potřebovat právě  
na opravu kanalizací. Pan Pošík také vyjádřil svůj nesouhlas s použitím financí na opravu zahradního domku MŠ 
Jonášova právě z položky na opravu kanalizací. Dále padl dotaz, zda se v této věci převodu financí vyjádřil i pan Jožák, 
vedoucí Odboru investic a údržby majetku města. Pan místostarosta odpověděl, že v této záležitosti s panem 
Jožákem jednal. Radní se v závěru diskuze shodli na úpravě předloženého usnesení, a to neschválit opravu 
zahradního domku MŠ Jonášova, která by byla částečně financována z rozpočtu města. 

Usnesení č. R/2016/273 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

opravu zahradního domku MŠ Jonášova, která by byla financována částečně z rozpočtu města 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí ředitelce školy paní Věře Opočenské 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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13.  Realizace obkladů topení v MŠ Jonášova 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil radní s návrhem realizace obkladů topení v MŠ Jonášova. Tato realizace by byla částečně 
hrazena z rozpočtu města, kde by se jednalo o částku 50.000,- Kč z úspory na opravě střechy Základní školy 
Heřmanův Městec a částečně z rezervního fondu MŠ Jonášova, kde by se jednalo o částku 35.000,- Kč. Pan starosta 
vyjádřil svůj nesouhlas s tímto návrhem. V tomto případě by se muselo udělat nejprve rozpočtové opatření, tedy pan 
Ing. Vítek, vedoucí Odboru finančního a vedlejšího hospodářství, by musel navrhnout rozpočtové opatření. Radní  
s tímto souhlasili, proto bylo předložené usnesení upraveno, a to na neschválení realizace obkladů topení v MŠ 
Jonášova, která by byla financována z rozpočtu města. 

Usnesení č. R/2016/274 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

realizaci obkladů topení v MŠ Jonášova, která by byla financována z rozpočtu města 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  informovat Věru Opočenskou, ředitelku MŠ Jonášova 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Neinvestiční příspěvek SPOKUL HM, p.o. 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil návrh na schválení změny finančního vztahu pro SPOKUL HM, p.o. Pan starosta doplnil, 
že v tuto chvíli se schvaluje finanční vztah, protože sportovní hala a letní kino budou pod příspěvkovou organizaci 
patřit až od 1.7.2016 a také v reakci na pondělní jednání zastupitelstva města, které v rozpočtovém opatření navýšilo 
SPOKULu HM, p.o. neinvestiční příspěvek. 

Usnesení č. R/2016/275 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

změnu finančního vztahu pro SPOKUL HM, p.o. pro rok 2016 - úprava č.1, od 1.7.2016 

- navýšení NIP o 707659 Kč dle schváleného rozpočtu města 

- navýšení NIP o 394300 Kč dle schváleného rozpočtového opatření zastupitelstvem města dne 20.6.2016  

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  vypracovat finanční vztah, úpravu č.1 pro SPOKUL HM, p.o. 

Termín: 24.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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15.  Darovací smlouva 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o záměru T.J. SOKOL Heřmanův Městec darovat městu movitý majetek (tělocvičné 
nářadí). Pan starosta nesouhlasil s tím, že by tento dar mělo město přijmout. U ostatních příspěvkových organizací je 
postupováno tak, že rada města schvaluje přijetí daru ve prospěch příspěvkové organizace, proto by tomu tak mělo 
být i v tomto případě a dar by měl být darován přímo příspěvkové organizaci SPOKUL HM, p.o., která je správcem 
sokolovny. Pan místostarosta již v této věci s T.J. SOKOL Heřmanův Městec jednal, tedy požádal o změnu 
obdarovaného. T.J. SOKOL Heřmanův Městec přesto trvá na obdarování města s tím, že město může správou daru 
pověřit jiný subjekt. Pan Pošík s tímto taktéž nesouhlasí. Dle jeho názoru je důležité v této věci s T.J. SOKOL 
Heřmanův Městec nadále jednat. Pan Pošík poznamenal, že město dnes již sokolovnu nespravuje. Zároveň 
nesouhlasí s podmínkami, které si T.J. SOKOL Heřmanův Městec stanovuje. Pan Pošík nechce v této věci dělat 
výjimky vzhledem k ostatním příspěvkovým organizacím. Pan Řehák doplnil, že nářaďovna v sokolovně patří 
příspěvkové organizaci SPOKUL HM, p.o., proto nevidí důvod, proč by mělo město tento dar přijmout. Radní se 
shodli na tom, že v této věci bude s T.J. SOKOL Heřmanův Městec nadále jednáno. 

Usnesení č. R/2016/276 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

Darovací smlouvu movitého majetku mezi T.J.SOKOL Heřmanův Městec, dárcem  a  Městem Heřmanův Městec, 
obdarovaným 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  projednat s T.J. SOKOL Heřmanův Městec darovací podmínky 

Termín: 31.8.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Sokolovna - zahrada 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta představil záměr rekonstrukce zahrady u sokolovny. Ředitel příspěvkové organizace SPOKUL HM, 
p.o., pan Dalimil Nevečeřal, potřebuje souhlasné stanovisko majitele pozemku, Města Heřmanův Městec,  
k zrealizování záměru rekonstrukce zahrady a taktéž pro předložení žádosti o finanční dotaci. Pan místostarosta 
doplnil, že záměr bude realizován tak, aby nová zeleň nezasahovala do částí pozemku, kde by dle studie mohlo být  
v budoucnu postaveno ubytovací zařízení pro sportovní areál. Pan Pošík toto vyvrátil, dle jeho informací pan 
Nevečeřal nevěděl, kde bude stát ubytovací zařízení. V tomto místě si představoval vykácet stromy. PharmDr. 
Machová dle územního plánku tuto situaci radním osvětlila. 

Usnesení č. R/2016/277 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s o u h l a s í  

s vytvořením zahrady u sokolovny, na pozemku Města Heřmanův Městec, parcelní číslo 1133/2 k.ú. Heřmanův 
Městec, jako oddechové zóny pro veřejnost  

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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17.  Použití finančních prostředků z rezervního fondu Základní školy praktické a základní školy speciální Heřmanův 
Městec 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o žádosti Základní školy praktické a základní školy speciální Heřmanův Městec  
o souhlas s čerpáním finančních prostředků. Finanční prostředky budou převedeny z rezervního fondu  
do investičního a poté by měly být čerpány na výměnu zářivkových svítidel, vymalování kanceláře a pořízení nové 
podlahové krytiny. Pan starosta doplnil, že se jedná o schválení použití financí z fondů. Pan Řehák se dotázal, zda je 
nutné převádět finance do fondu investičního. Pan Pošík se zajímal o to, jaké mají příspěvkové organizace fondy 
kromě fondu rezervního a investičního. Pan místostarosta odvětil, že mají ještě fond oprav. Pan Pošík doplnil, že 
pokud nebudou měnit elektroinstalaci, ale pouze svítidla, spadá tato výměna a především čerpání financí na ni  
do fondu investičního. Pan místostarosta přislíbil, že prověří přehled fondů u příspěvkových organizací. 

Usnesení č. R/2016/278 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

převedení finančních prostředků z rezervního fondu do investičního fondu a poté jejich čerpání na výměnu 
zářivkových svítidel, vymalování kanceláře a pořízení nové podlahové krytiny. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  dát na vědomí ředitelce školy Mgr. Nině Pilné 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Letní kino - Konopáč 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil se záměrem příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. provozovat na pozemku města  
p. č. 1835/2 v k. ú. Heřmanův Městec letní kino. Tento pozemek má v pronájmu od města AUTOMOTOKLUB 
Heřmanův Městec, z.s. (dále jen AUTOMOTOKLUB) Aby mohla příspěvková organizace SPOKUL HM, p.o. na pozemku 
provozovat letní kino, musí majitel pozemku souhlasit s jeho podnájmem. Pan místostarosta doplnil, že se k tomuto 
podnájmu přiklání a zároveň, že v této věci jednal s panem Starým. Pan starosta doplnil, že by dle rejstříku měl za 
AUTOMOTOKLUB jednat pouze pan Bláha. Dále bylo doplněno, že AUTOMOTKLUB má v nájemní smlouvě zákaz 
podnájmu. Z tohoto důvodu musí město dát souhlas k povolení podnájmu, v jiném případě nebude moci příspěvková 
organizace provozovat letní kino na Konopáči. Zároveň musí AUTOMOTOKLUB vyslovit souhlas s podnájemcem 
SPOKUL HM, p.o. AUTOMOTKLUB v usnesení výboru v bodu číslo 5) povolil podnájem pro příspěvkovou organizaci 
SPOKUL HM, p.o. 

Usnesení č. R/2016/279 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s o u h l a s í  

s podnájmem pozemku města p.č. 1835/2 v katastru Heřmanův Městec, který je v užívání AUTOMOTOKLUBU 
Heřmanův Městec, z.s. IČ: 22751319 za účelem provozu letního kina organizací SPOKUL HM, p.o. 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 



Strana 11/13 

19.  Prodloužení smluv o nájmu městských bytů 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o prodloužení smluv o nájmu městských bytů panu Václavu Jiráskovi o další rok, to je 
od 1.7.2016 do 30.6.2017 a paní Soně Linhartové také o další rok od 1.8.2016 do 31.7.2017. Oba podali na městský 
úřad žádost o prodloužení nájmu bytu. 

Usnesení č. R/2016/280 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.1. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 11, Průhon čp. 447, Heřmanův Městec Václavu 
Jiráskovi, a to od 1.7.2016 do 30.6.2017  

1.2. prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 5, Tylova čp. 386, Heřmanův Městec Soně Linhartové, 
a to od 1.8.2016 do 31.7.2017  

I I .   u k l á d á  

1.  Mgr. Janě Kopecké, vedoucí sociálního odboru 

1.1.  zajistit uzavření dodatků ke Smlouvám o nájmu bytů 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

20.  Platový výměr 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta odůvodnil změnu platového výměru pana Nevečeřala, ředitele příspěvkové organizace SPOKUL 
HM, p.o. Změna spočívá v úpravě příplatku za vedení a osobním příplatku od 1.7.2016, kdy pod SPOKUL HM, p.o. 
přechází sportovní hala. 

Usnesení č. R/2016/281 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

platový výměr ředitele SPOKUL HM, p.o. pana Dalimila Nevečeřala 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

21.  Odměny ředitelů příspěvkových organizací 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta seznámil radní s návrhem odměn pro ředitele příspěvkových organizací města v souladu se 
zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb.,  
o rozpočtových pravidlech. Odměny lze vyplatit pouze ze mzdových prostředků samotné příspěvkové organizace.  
V rámci přidělování odměn jsou posuzovány 4 kritéria. Pan Řehák se dotázal na kritérium č. 2, a to vyrovnaný kladný 
hospodářský výsledek příspěvkové organizace, tedy jak je toto kritérium kontrolováno. Zároveň bylo poukázáno  
na to, že z předloženého materiálu není zřejmé, jak příspěvkové organizace jednotlivá kritéria naplnila. Pan 
místostarosta odpověděl, že všechny kritéria si sám ověřil. Přislíbil, že příště do předložených materiálů tyto 
informace doplní. Pan Dvořák, MBA namítl, že by ředitelé příspěvkových organizací měli sami podávat zprávu o tom, 
jak posuzovaná kritéria splnili. Pan Kotora, MBA se dále dotázal na to, jak byl zjištěn vyrovnaný hospodářský výsledek 
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příspěvkových organizací. Pan místostarosta odpověděl, že si ho sám ověřil. Dle pana Dvořáka, MBA by ale toto 
kritérium mělo být hodnoceno až na konci roku. Pan Kotora, MBA v této věci zmínil, že chybí podklady, ze kterých by 
byl vyrovnaný rozpočet zřejmý. V závěru pan místostarosta přislíbil, že v rámci přidělování odměn ředitelům 
příspěvkových organizací za následující hodnocené období, tedy červen až listopad roku 2016, vyzve ředitele 
příspěvkových organizací, aby předložili zprávu o plnění posuzovaných kritérií. 

Usnesení č. R/2016/282 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

navržené odměny ředitelům příspěvkových organizací 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

22.  Opatření pro změnu užívání stavby MC 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta informoval o záměru a opatření pro změnu užívání stavby multifunkčního centra. Pan 
místostarosta v této věci jednal s panem Jožákem, vedoucím Odboru investic a údržby majetku města, aby mohl pan 
Jožák v této věci zažádat stavební úřad, musí rada města souhlasit se záměrem změnit užívání stavby multifunkčního 
centra ve sklepních prostorách na prostory určené k pořádání výstav. Pan starosta zmínil, že tento bod byl  
z minulého jednání stažen. Pan Pošík doplnil, že tentokrát se nejedná o schválení realizace, jak se původně domníval, 
ale o samotné schválení záměru, tedy o schválení zahájení administrativních kroků, které by vedly ke změně užívání 
sklepních prostor. Pan Kotora poznamenal, že pan Jožák potřebuje pouze schválit záměr, aby v této věci mohl 
požádat stavební úřad o změnu užívání stavby. Nejedná se tedy o samotnou realizaci. 

Usnesení č. R/2016/283 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s o u h l a s í  

se změnou užívání stavby Multifunkčního centra ve sklepních prostorách, na prostory určené k pořádání výstav 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu odboru investic a údržby majetku města 

1.1.  požádat stavební úřad o změnu užívání stavby 

Termín: 31.7.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

23.  Žádost o příspěvek 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta představil žádost o příspěvek Spolku historického šermu a dobových tanců Beřkovští ze Šebířova 
na doprovodný program Oslav Karla IV. na Lichnici, který se bude konat v měsíci červenci. Příspěvek by byl poskytnut 
z položky rozpočtu města „Rezerva rady a starosty města“. Radní se shodli na tom, že tento příspěvek neschválí  
z důvodu nedostatečné finanční částky v položce „Rezerva rady a starosty města“. 

Usnesení č. R/2016/284 

Předloženo bylo následující usnesení: 
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Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

příspěvek na doprovodný program Oslav Karla IV. na hradě Lichnici Spolku historického šermu a dobových 
tanců Berkovští ze Šebířova. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního a vedlejšího hospodářství 

1.1.  informovat žadatele 

Termín: 30.6.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

24.  Plán práce RM na 2. pololetí 2016 a harmonogram zasedání ZM 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta seznámil s plánem práce rady města a také s harmonogramem zasedání zastupitelstva na 2. pololetí 
roku 2016. Rada města bude o letních prázdninách zasedat dvakrát. Od září bude rada zasedat jedenkrát za 14 dní. 
Pro veřejné jednání zastupitelstva jsou navrženy termíny zasedání na měsíc září a prosinec, přičemž na měsíc 
listopad je naplánováno pracovní neveřejné jednání zastupitelstva města na téma „Rozpočet 2017“. 

Usnesení č. R/2016/285 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

1.  harmonogram jednání Rady města na 2.pololetí roku 2016: 

27.7.2016, 31.8.2016, 21.9.2016, 5.10.2016, 19.10.2016, 9.11.2016, 23.11.2016, 14.12.2016 

2.  harmonogram jednání Zastupitelstva města na 2.pololetí 2016: 

19.9.2016, 21.11.2016 (neveřejné - pracovní - ROZPOČET 2017), 12.12.2016 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

Pan starosta poděkoval radním za účast na jednání rady města, které bylo ukončeno v 18 hod a 30 min. Další řádné 
jednání je naplánováno na 27.7.2016. 

 

 

                                                  

 

 
Josef Kozel, starosta 

 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


